



- Campaign eligible cards are World Elite Exclusive, Mastercard.
- International transaction can earn up to 60% of the spend.
- Domestic transactions can earn up to 45% of the spend.
- Domestic transactions specific categories* can earn up to 10% of the spend.
 (Government Services, Utility Payments, Real Estate, Transport, Petrol/Gas Stations, Distributors, Freight, Courier and Advertising Media).
- Total earned miles are capped at 200,000 miles. Only approved and posted spends during the campaign period will qualify.
- Eligible retail transaction includes all retail and online purchases conducted domestically and internationally by any/both the primary and supplementary credit card holder(s).
- · Supplementary card spends will be considered along with the primary card spends.
- Skyward Miles will be forfeited in case payments are not up to date at time of miles transfer. Cancelled card/permanently blocked cards are excluded from the campaign.
- To participate and qualify in the campaign, please send an SMS with your Emirates Skywards membership number beginning with EK from your registered mobile number to 7709. Eg: EK(9-digitmembership number) during the campaign period.
 Registration received post campaign period, will not be considered for the campaign.
- Skywards Miles will be credited to eligible customer's Skywards account within 45 days post campaign period.
- No exceptions will be accepted irrespective of the reason. Discrepancies to report to respective RMs through registered email before 30th March 2025.
- Commercial Bank International P.S.C. will not be responsible for any incorrect EK number submitted by the customer.
- Commercial Bank International P.S.C. reserves the right to add, change, amend, delete, cancel, suspend, or extend the Campaign anytime wholly or in part, at its sole discretion, without prior notice to customers.
- Eligible Customer(s) shall not be entitled to any claim or compensation against Commercial Bank International P.S.C. for any losses or damages suffered or incurred whether as direct or indirect.
- In no event shall Commercial Bank International, or any of their officers, directors, employees or agents be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this offer.
- Campaign valid from 1st January 2025 until 28th February 2025.

- البطاقات المؤهلة للحملة الترويجية هي World Elite Exclusive Mastercard.
 - حول ما يصل إلى 60% من نفقات المعاملات الدولية إلى أميال.
 - حول ما يصل إلى 45% من نفقات المعاملات المحلية إلى أميال.
- حول ما يصل إلى 10% من نفقات المعاملات المحلية للفئات التالية» إلى أميال. (الخدمات الحكومية، ومدفوعات المرافق، والعقارات، والنقل، ومحطات البنزين/الغاز، والموزعين، والشحن، وخدمات التوصيل، ووسائط الإعلان).
 - الحد الأقصى للأميال التي يمكن الحصول عليها هو 200,000 ميل.
 - فقط الإنفاق المعتمد والمنشر خلال فترة الحملة سيتأهل.
 - تشمل معاملات البيع المؤهلة جميع عمليات الشراء بالتجزئة وعبر الإنترنت التي يتم إجراؤها محلياً ودولياً من قبل أي/كل من حامل (حاملي) بطاقات الائتمان الأساسية والإضافية.
 - سيتم النظر في إنفاق البطاقة الإضافية جنباً إلى جنب مع إنفاق البطاقة الأساسية.
- سيتم مصادرة الأميال في حالة عدم تحديث المدفوعات في وقت تحويل الأميال. يتم استبعاد البطاقات الملغاة/البطاقات المحجوبة بشكل دائم من الحملة.
- للمشاركة والتأهل في الحملة، يرجى إرسال رسالة نصية قصيرة برقم عضوية سكاي واردز
 بدءًا من EK من رقم هاتفك المحمول المسجل إلى 7709. على سبيل المثال:
 (EKXXXXXXXX) خلال فترة الحملة.
- سيتم تسجيل الأميال في حساب سكاي واردز الخاص بالعميل المؤهل في غضون 45 يوماً بعد فترة الحملة.
- لن يتم قبول أي استثناءات بغض النظر عن السبب. يجب أن يتم الإبلاغ عن أي تناقضات في الى مدير خدمة العلاقات المعنية من خلال الإبلاغ عبر البريد الالكتروني المسجل لدى البنك التجاري الدولي قبل 30 مارس 2025.
 - البنك التجاري الدولي لن يكون مسؤول عن أي رقم عضوية EK غير صحيح يقدمه
 العميل ،
- البنك التجاري الدولي يحتفظ بالحق في أي إضافة للحملة أوتغييرها أوتعديلها أو حذفها أو إلغائها أو تعليقها أو تمديدها في أي وقت كلياً أو جزئياً، وفقاً لتقديرها الوحيد، دون إشعار مسبق للعملاء.
- لا يحق للعميل (العملاء) المؤهلين الحصول على أي مطالبة أو تعويض ضد البنك التجاري
 الدولى عن أى خسائر أو أضرار متكيدة سواء كانت مباشرة أو غير مباشرة.
- ولا يجوز بأي حال من الأحوال أن يكون البنك التجاري الدولي أو أي من موظفيه أو مديريه أو وكلائه مسؤولين عن أي خسارة أو ضرر أو نفقات ناشئة عن هذا العرض أو تتصل به بأي شكل آخر.
 - الحملة الترويجية سارية من تاريخ 1 يناير 2025 حتى 28 فبراير 2025.